
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 19.06.2019 

 

      Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

1. Starostlivosť o deti a mládež v mimo vyučovacom čase  v podmienkach mesta za rok   
2018/19 a zabezpečenie činnosti detí  počas letných prázdnin 

       2.   Informatívna správa o aktivitách v rámci Európskeho mesta športu 
       3.   Pripravenosť škôl pre školský rok 2019/2020 v oblasti  materiálnej,  finančnej  
             a organizačnej  
       4.   Rôzne  
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
Prítomní:   Ing. Katarína Poláková – vedúca OŠaŠp 
                    Mgr. Lívia Kalaninová – zástupca OŠaŠp 
 
Program rokovania  bol schválený všetkými prítomnými členmi. 
 
                      

R O K O V A N I E  
 

1.  Starostlivosť o deti a mládež v mimo vyučovacom čase  v podmienkach mesta za 
rok  2018/19 a zabezpečenie činnosti detí  počas letných prázdnin 

- správu podala  vedúca OŠaŠp Ing. Katarína Poláková 
 

      Starostlivosť o deti a mládež v mimo vyučovacom čase je zabezpečovaná na ZŠ,v CVČ 
pri ZŠ v rámci mesta Michalovce, ZUŠ a 3 súkromných umeleckých školách. Krúžková 
činnosť má športové, umelecké a spoločensko-vedné zameranie. Túto činnosť 
zabezpečujú pedagógovia a tréneri. Do krúžkovej činnosti je zapojených cca 4 000 detí, 
tieto deti kombinovane využívajú aj viacero krúžkov. ZUŠ navštevuje okolo 1 200 žiakov 
mestských a aj v rámci okresu.  Sú poriadané akcie s rodičmi – akadémie a v spolupráci so 
športovými klubmi rôzne športové aktivity. Úspešné ukončenie mimoškolskej činnosti za 
šk.rok 2018/19  a dosiahnutie výborných výsledkov kolektívov oceňuje pán primátor dňa 
27.6.2019 prijatím týchto žiakov.    
       Podpora mimoškolských aktivít je financovaná aj z rozpočtu mesta.  Pravidelne sa 
v meste usporadúva 17 mestských športových súťaží a 7 vedomostných súťaží. 
Organizujú  sa aj  vystúpenia detí – mikulášske, vianočné, veľkonočné, deň matiek a pod. 
Do mestských športových olympiád sú zapojené všetky vekové kategórie- MŠO detí 
materských škôl, MŠO žiakov ZŠ, seniorov a so zdravotným postihom. Deti sa vracajú aj k 
tradíciám a to hlavne prostredníctvom ľudových tancov, ktoré sú veľmi obľúbené 
a spestrujú mestské akcie svojimi vystúpeniami. 
      Počas letných  prázdnin je starostlivosť o deti a žiakov zabezpečená prevádzkou  
denných letných táborov. ZŠ tieto tábory usporadúvajú v týždenných  turnusoch 



v termíne od 1.7.2019 do 9.8.2019. V rámci mesta môžu deti využiť aj denné letné tábory 
v knižnici, hvezdárni a cirkevné. Počas letných prázdnin je zabezpečená aj prevádzka 
materských  škôl.   
      Pre sociálne slabšie rodiny s úspešnými deťmi je organizovaný Medzinárodný letný 
tábor v poľskom meste Jaroslaw v termíne  od 6.7. – 12.7.2019. 
 
2. Informatívna správa o aktivitách v rámci Európskeho mesta športu  
- správu podala Mgr. Lívia Kalaninová – zástupca OŠaŠp 

 
Podrobný materiál aktivít za prvý kvartál  bol  zaslaný členom komisie mailom do dňa  

       zasadnutia  na  oboznámenie.  
            Z veľkých podujatí spomenula ,,Podvihorlatský Maratón“ , ktorého sa zúčastnilo 560 
účastníkov. V mesiaci máj  mesto  usporiadalo 35 aktivít. V júni boli usporiadané 
Majstrovstvá  SR vo Fitness . Majstrovstiev Slovenska v hádzanej  U12 mladších žiakov 
a žiačok a turnaja v minihádzanej  sa zúčastnilo 46 družstiev, so 600 účastníkmi. Na tomto 
rozsiahlom podujatí sa mesto Michalovce podieľalo na organizačnom zabezpečení - 
ubytovania, celodenného stravovania, zdravotnou starostlivosťou   o účastníkov a dopravou. 
Pre každého účastníka bol prichystaný propagačný balíček. Ďalším veľkým podujatím, ktoré 
sa uskutočním v meste v rámci EMŠ 2019 je Veľká cena juda s medzinárodnou účasťou cca 
50 družstiev. Z plánovaných  aktivít počas letných  prázdnin sa v mesiaci august uskutoční 
Letný streetball  a medzinárodný hádzanársky turnaj Memoriál T. Jakubču. 
 
       3.   Pripravenosť škôl pre školský rok 2019/2020 v oblasti  materiálnej,  finančnej  
             a organizačnej 

- správu podala  vedúca OŠaŠp  Ing. Katarína Poláková 
 
Príprava školského roka 2019/20  sa začala dňom 19.6.2019 a to poradou s riaditeľmi ZŠ. 
 
Materiálne zabezpečenie  
- učebnice a vzdelávanie zamestnancov zabezpečuje škola z rozpočtu 
- údržba škôl prebieha podľa plánu – rekonštrukcie striech, odborných učební, 

kabinetov,  
- oprava havarijného stavu prebieha  na 8.ZŠ – budova č. 3, hygienické zariadenia, 

                                                                      3.ZŠ – hygienické zariadenia 
                                                                      2.ZŠ – oprava strechy 

      - v rámci projektu vytvorená nová učebňa chemického laboratória na 8.ZŠ         
Finančné zabezpečenie 
- schválený rozpočet mesta na zabezpečenie chodu škôl (prevádzka, mzdy 

zamestnancov) 
Organizačné zabezpečenie 
- materiál k predpokladanému počtu žiakov, tried a zamestnancov v ZŠ, ŠKD a ŠJ 

schválený v mesiaci máj 2019 
- definitívny počet žiakov bude až k 15.9.2019 
 

4. Rôzne  
PeaDr. Hajduková – Je možné použiť vzdelávací poukaz v CVČ? Starostovia nechcú 
platiť finančné prostriedky. 



Odpovedala Ing. Poláková – odporúčala jednať s rodičmi, aby si riešili zaplatenie príspevku 
v CVČ so starostami,  použitie vzdelávacích poukazov preverí.  
 
      PeaDr. Hajduková – Môžu sa ceny letných denných táborov na ZŠ výrazne líšiť cenami?      

                                    Je predpísaný limit 6,- EUR na deň? 
 Odpovedala Ing. Poláková – Táto suma je na zabezpečenie stravy pre dieťa a časť na 
programové aktivity. Keďže je pomerne nízka, škola si túto sumu upraví podľa programu 
denného tábora. Táto suma je zverejnená pre rodičov.  

 
      PeaDr. Hajduková – Prečo nemôžu predmetové olympiády kolovať po všetkých školách 
v rámci mesta?  
Odpovedala Ing. Poláková – Tieto predmetové olympiády sú finančne podporované štátom 
a dekrét je vydaný na 3 roky. Po uplynutí platnosti dekrétu je možné zvážiť uskutočnenie aj 
na ďalších školách. 

 
      MUDr. Kvak – Je vytvorená nejaká analýza denných letných táborov za uplynulý rok?  
Odpovedala Ing. Poláková – Za uplynulý rok sa týchto táborov zúčastnilo približne 190 detí, 
v 6-tich turnusoch. Väčší  záujem je zaznamenaný v mesiaci júl. V mesiaci august nie je plná 
obsadenosť. 
 
       Mgr. Šimková – pripomenula vysokú úroveň denného letného tábora organizovaného 
knižnicou. Tento tábor je organizovaný v 2 turnusoch. Cena tábora je vzhľadom k bohatému 
programu podstatne vyššia ako cena táborov na ZŠ. 
 
      Ing. Kaľavský – Aké je praktické fungovanie krúžkovej činnosti? Môžu deti navštevovať 
krúžky aj na iných ZŠ?  Koľko detí tieto krúžky navštevuje? 
Odpovedala Ing. Poláková – Z celkového počtu žiakov 4 108 je zapojených do krúžkovej 
činnosti 4 078. Čo je  99% žiakov, ale je tu potrebné zobrať do úvahy, že 1 žiak navštevuje aj 
viacero krúžkov. Krúžky sú vedené učiteľmi. Ponuka krúžkovej činnosti na školách je bohatá 
a rodičia a žiaci si ich vyberajú prvé 2 týždne na začiatku školského roka. Väčšina detí využíva 
krúžky na škole, ktorú navštevujú. 
 

       Na záver zasadnutia predsedníčka komisie ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným 
za aktívnu účasť a  spoluprácu. 

 

Mgr. Anna Berešová  

predsedníčka komisie 

Zapísala: Ľudmila Jurčová 

 

 


